



## Medlemsmöte i Lerums Brukshundklubb den 12 maj 2023

### Protokoll nr 1

#### § 1 Mötets öppnande

Ordförande Sten Malmroth hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

#### § 2 Val av ordförande

Till ordförande valdes Sten.

#### § 3 Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Anne-Marie Folkesson. Helen Christiansen närvarade inte. Anne-Marie meddelar att 15 medlemmar närvarade på mötet.

#### § 4 Val av justeringspersoner och rösträknare

Yvonne Edlund och Kicki Wallin valdes.

#### § 5 Fråga om mötet stadgeenligt utlysts

Frågan besvarades med ja.

#### § 6 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

#### § 7 Styrelsen informerar

##### a/ Ekonomi

Yvonne rapporterar att ekonomin är god och att de stora räkningarna är betalda. Vi har intäkter från utställningen på 48 000 kronor, hälften går dock bort i kostnader.

##### b/ Information om SBK

Anne-Marie höll en kort information om SBK, dess bakgrund och uppgift. Centralförbundet har utarbetat ett antal riktlinjer och policys som syftar till att underlätta klubbarnas arbete och skapa ett gott samarbetsklimat.

##### c/ PR & Info

Anne-Marie rapporterade att styrelsen beslutat att tillsätta en PR & Info grupp med A-M som ledare. I gruppen ingår Olle och Mats som tekniskt ansvariga för hemsidan och Jenny som sponsoransvarig. PR & Info har som inledande uppgift att uppdatera hemsidan och uppdatera anslagstavlor, samt se över riktlinjer mm. Uppgiften utvecklas successivt.

##### d/ Anläggning

Henrik framförde tack till alla som närvarade på städdagen.

Allmän info om hur vi förhåller oss på klubben med lösa hundar mm är uppdaterad på hemsidan.

Klippning av gräs kommer att starta. Påminnelse om att vi flyttar undan hopp hinder, inte lämna lösa plankor mm på planen. Klippning sker vanligen på onsdagar eller torsdagar.

En tavla "Välkommen till Lerums BK" med kort allmän info kommer att sättas upp vid lyktstolpen.

Avverkning av skogen startar efter semestern. Ca 20 lastbilar om dagen kommer att köra på Stakebergsvägen och även in på vår väg. Vår väg kommer att återställas i gott skick då arbetet är klart om ca 2 år. Mötesfickor på Stakebergsvägen utökas.

Timmer kommer att lagras på gårdet intill infartsvägen.



#### **e/ Rasutveckling**

Olle som är ansvarig för verksamheten meddelar att det hittills fungerar bra. Noteras att vi är i behov av nya figuranter.

Gällande uppfödar MH har gruppen tagit beslut att arrangera ett sådant per år.

Mötet diskuterade hur nya figuranter kan rekryteras och utbildning för dessa.

#### **f/ Utställningssektorn**

Anita rapporterade att det är 200 hundar anmälda till lördagens utställning.

Planering och förberedelser flyter på bra. Doggy är huvudsponsor

#### **g/ Tävlingssektorn**

Bengt rapporterade att vårens tävlingar hittills genomförts på utmärkt sätt. Tävlade har framfört beröm till klubben.

Klubben har ansökt om att arrangera lägre och högre spår i september. Även IGP, rally och lydnadstävling.

h/ Ingen representant från agility eller ungdomssektorn närvarade

#### **i/ Utbildning**

Ingen representant närvarade.

Skriftlig rapport att 9 kurser arrangerats under våren.

Vidare pågår planering av kurser och föreläsningar till hösten.

#### **j/ Trivselsektorn**

Ingen representant närvarande.

Hjälp till köket efterlyses dock.

#### **k/ Gruppdiskussion**

Planerad gruppdiskussion bordlades då tiden inte medgav detta.

#### **l/ Uthyrningspolicy**

Sten informerade om uthyrningspolicy som styrelsen formulerat.

Policyn kommer att läggas ut på hemsidan.

#### **§ 8 och 9 stryks**

#### **§ 10 Övriga frågor**

a/ Svenne föreslog att vi bygger en fysisk träningsbana i "trekanten" bakom agilityplanen. Lämpligt när det kommer att avverkas och stockar blir tillgängliga.

Förslaget diskuteras vidare av styrelsen.

#### **§ 11 Stryks**

#### **§ 12 Mötet avslutas**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

ordförande

Anne-Marie Folkesson

Sten Malmroth

Justeras



Kicki Wallin

Yvonne Edlund

sid 2 (2)